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Har kommissionen några planer på att vidta nya åtgärder för att stödja gemenskapsföretagen inom denna bransch
för att hjälpa dem att klara sina kostnader?

Kan kommissionen informera om vilka åtgärder som vidtagits eller som man planerar att vidta för att
iordningställa slagghögarna och bättre hantera avfallet inom gemenskapens skifferindustri?

(98/C 196/74) SKRIFTLIG FRÅGA E-4007/97

från Daniel Varela Suanzes-Carpegna (PPE) till kommissionen

(14 januari 1998)

Ämne: Kampanj för att främja europeisk skiffer

Insatserna för att främja europeiskt skiffer ligger i allmänhet på en mycket låg nivå. Produktens värde ligger i
dess tradition och i dess oöverträffade egenskaper som täckmaterial. Ändå är detta ett av de minst kända
byggnadsmaterielen i de länder som normalt inte använder skiffer. Många arkitekter och byggherrar känner inte
till dess tekniska egenskaper, dess användningsområden, tålighet och förtjänster utan tror i allmänhet att det är en
dyr produkt som endast är avsedd för historiska byggnader och lyxbyggen. Det finns inte heller någon särskild
bild av vår europeiska skiffer som skiljer den från skiffer producerad i tredje land, eller någon medvenhet om hur
viktig skifferindustrin är för sysselsättningen.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga kommissionen om den inte tror att det är nödvändigt att EU ställer
upp riktlinjer för att stödja och främja europeisk skiffer?

Har kommissionen vidtagit eller planerar den att vidta några åtgärder för att främja och underlätta användning av
europeisk skiffer?

(98/C 196/75) SKRIFTLIG FRÅGA E-4010/97

från Daniel Varela Suanzes-Carpegna (PPE) till kommissionen

(14 januari 1998)

Ämne: Kvalitetskrav för skiffer från gemenskapen

För närvarande finns det inga gemenskapsbestämmelser som särskilt reglerar kvalitetskontrollerna avseende den
skiffer som produceras i gemenskapen respektive skiffer importerad från tredje land.

Skulle kommissionen kunna informera om vilka åtgärder den vidtagit och vilka den planerar att vidta för att
under harmoniserade former kontrollera kvaliteten på skiffer producerad inom EU respektive kvaliteten på
skiffer importerad från tredje land?

Gemensamt svar
på de skriftliga frågorna E-4006/97, E-4007/97 och E-4010/97

ingivna av Martin Bangemann för kommissionen

(6 februari 1998)

I sin rapport till rådet om genomförandet av de slutsatser om utvinningsindustrin (utom energiproduktion) (1)
som drogs vid rådets möte den 18 november 1993 fastställde kommissionen att gemenskapslagstiftningen som
sådan endast påverkar miljökostnaderna minimalt, om man jämför med de nationella och regionala eller lokala
lagstiftningsinitiativen. Kommissionen förnekar inte att sektorn spelar en stor roll regionalt sett, och att den bör
ha tillgång till strukturfonderna. Kommissionen förfogar dock inte över några ekonomiska styrmedel för att
ersätta sådana kostnader.

Kommissionen förfogar inte heller över medel för att direkt främja skifferprodukter, men anser att detta i första
hand bör vara yrkesförbundens uppgift. Kommissionen vill dock påpeka att vissa aktiviteter inom yrkesutbild-
ningssektorn, utförda i samarbete med andra aktörer inom konstruktions- och byggsektorn eller inom
forskningsområdet skulle kunna främja verksamheten.


